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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

 

Ordföranden Ulf Walther utsågs att tillsammans med vice ordföranden 

Gustav Johansson att justera dagens protokoll. Ordföranden 

meddelade att justering sker tisdag den 21 juni 2016. 
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§ 2   

Fastställande av dagordning   

Den utsända dagordningen fastställdes med tillägg av två ärenden,  

§ 20.1 Samråd om 400kV elnätsförbindelse mellan Örby och Snösätra 

– svar till Svenska kraftnät och § 25.1 Fyllnadsval till sociala 

delegationen. 
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§ 3   

Ny ungdomsgård på Enskedefältet – svar på 
medborgarförslag 

Beslut 
Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslag om ny ungdomsgård på Enskedefältet. 

 
 
Ärendet 
En ung medborgare boende på Enskedefältet har skickat in ett 

medborgarförslag till nämnden om en ny ungdomsgård på 

Enskedefältet. Han anser att det saknas en ungdomsgård i detta 

område. Han åberopar även kommunens planer på att bygga fler 

bostäder i området vilket sannolikt kommer att öka antalet ungdomar 

och behovet av en ungdomsgård. Förvaltningen delar förslagställarnas 

syn på vikten av att stadsdelsområdets ungdomar ska ha en bra 

fritidsgård i sitt närområde med möjlighet till socialt umgänge och 

aktiviteter. Förvaltningen gör dock bedömningen att det redan finns 

ett förhållandevis stort antal fritidsgårdar i stadsdelsområdet.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 26 maj 2016. 

Dnr 1.2.4.-308/2016 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Månadsrapport för maj 2016   

Beslut 
Nämnden godkänner föreliggande månadsrapport för maj 2016. 

 

 

Ärendet 
För hela nämndens verksamhetsområde prognostiseras ett överskott 

före resultatöverföringar om 2,2 mnkr och efter resultatöverföringar 

ett överskott om 1,3 mnkr.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 8 juni 2016. 

Dnr 1.2.1.-081/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl.(M), Elisabet Abelson (L), 

Christina Peterson (C) 

”Ekonomin visar nu för första gången under denna mandatperiod 

positiva siffror, d.v.s. ett litet överskott, även om ekonomin 

fortfarande långt ifrån är i hamn och där svajigheten består. 

 

Det som alltmer är ”elefanten i rummet” är avdelningen Barn och 

unga inom Individ och familj där underskottet tickar på trots beslutade 

åtgärder för att minska underskottet. Att få bukt med detta underskott 

på -24,6 miljoner inom en enda avdelning är en svår utmaning för 

förvaltning och nämnd, och detta i en verksamhet som till stor del 

styrs av lagstiftning som omöjliggör drastiska åtgärder. Inte desto 

mindre måste denna utmaning lyckas för att inte tränga undan andra 

verksamheter. 

 

Glädjande är emellertid att Äldreomsorgen visar ett överskott. 

Avdelningen har arbetat aktivt med att minska tidigare underskott och 

detta har gett resultat på bred front. Förhoppningsvis kan pengar 

användas för att ytterligare öka kvaliteten inom verksamheterna 

istället för att betala underskott för andra avdelningar.” 
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Ersättaryttrande  
Ersättaren Claes Karlsson (KD) instämde i det särskilda uttalandet 

från (M),(L);(C) 
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§ 5   

Inrättande av gruppbostad i Bandhagen, kv. 
Framkallningen (Wallenstam) - inriktningsärende 

Beslut 
  

1. Nämnden uppdrag till förvaltningen att utreda möjligheterna att 

inrätta 15-20 servicebostäder i kvarteret Framkallningen, 

Bandhagen. 

2. Nämnden ansöker hos kommunstyrelsens ekonomiutskott om  

0,5 mnkr för projektering av servicebostäderna enligt ovan. 

3. Nämnden ansöker hos kommunstyrelsens ekonomiutskott om  

0,1 mnkr för beställarstöd enligt ovan. 

 
 
Ärendet 

I Högdalen och Bandhagen pågår planering av ca 1 500 nya bostäder 

till år 2022. De nya bostäderna planeras i ca 10 olika projekt runt om i 

området. Ett av projekten omfattar 144 nya bostadsrätter som 

Wallenstam uppför på Trollesundsvägen i närheten av Bandhagens 

tunnelbanestation. I inriktningsärendet föreslår förvaltningen att 

nämnden uppdrar till förvaltningen att utreda en ny gruppbostad om 

15-20 lägenheter inklusive gemensamhetsutrymmen i Wallenstams 

projekt Trollesundsgårdar på Trollesundsvägen.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 2016-05-16 

Dnr 333-2016-2.6. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Uppföljning inom Omsorgen om personer med 
funktionsnedsättning gruppbostäderna i Vantör 

Beslut 
1. Rapporten godkänns 

2. Förlängning av entreprenadavtalet med ytterligare två (2) år 

från och med 2017-03-01 till och med 2019-02-28 

 
 

Ärendet 

Avtalsuppföljning för gruppbostäderna Bandhagens gruppbostad 41 

- Bandhagens gruppbostad 46 – Vintrosens gruppbostad – Rågsveds 

gruppbostad – Hagsätra gruppbostad, 24:an- Hagsätra gruppbostad, 

Villan i Vantör har genomförts. Enheterna drivs på entreprenad av 

Attendo LSS AB sedan 2014-02-01 och det är första gången som 

förvaltningen följer upp verksamheten utifrån gällande anbud och 

avtal. Förvaltningen bedömer att Attendo LSS AB till största delen 

bedriver gruppbostäderna, inom verksamhetsområdet 

funktionsnedsättning, i enlighet med gällande avtal och anbud. 

Förvaltningen rekommenderar utifrån beskrivna resultat av 

avtalsuppföljningen en förlängning av avtalet.     

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 24 maj 2016. 

Dnr 304-2016-1.2.1. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7   

Uppföljning av äldreomsorgens Kostenhet Intraprenad 

Beslut 
Rapporten godkänns 

 

 

Ärendet 
Uppföljning av avtal och anbud för äldreomsorgens kostenhet 

genomfördes under december 2015. Kostenheten drivs på intraprenad 

sedan 2012-11-01. Avtalet har förlängts fr.o.m. 2015-11-01 t o m 

2017-10 -31. Om parterna är överens kan avtalet förlängas på samma 

villkor i två (2) gånger två (2) år ytterligare. Förvaltningen bedömer 

att Kostenheten uppfyller de lagar och krav som är gällande för 

verksamhetsområdet samt i stort de krav som ställs enligt avtal och 

anbud. Förvaltningen bedömer att Kostenheten är en bra verksamhet 

och som har vidtagit åtgärder för i stort sett alla avvikelser-och 

utvecklingsområden som framkom vid 2013-2014 års uppföljningar.   

Avvikelserna kommer att följas upp vid ett avstämningsmöte under 

september 2016. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 24 maj 2016. 

      Dnr 318-2016-1.2.1. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 

Yrkanden 
Ordföranden Ulf Walther m.fl. (S). ledamöterna Roger Orwén m.fl. 

(MP), Lars Sterneby (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag till 

beslut. 

Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M), tjänstgörande 

ersättarna Elisabet Abelson (L), Christina Peterson (C) yrkade bifall 

till eget förslag till beslut. 

 

Reservation 
Vice ordföranden Gustav Johansson, ledamöterna Henrik Virro,  

Erika Wing, tjänstgörande ersättaren Björn Wredberg, alla (M), 

tjänstgörande ersättarna Elisabet Abelson (L), Christina Peterson (C) 
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reserverade sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget; 

”Att godkänna uppföljningen 

Att därutöver anföra: 

Mat för våra äldre är viktigt. De ska ha en trevlig miljö, maten ska 

vara god att äta och framförallt ska den vara nyttig och väl avvägd för 

den äldre. För lite eller fel mat för äldre och sjuka kan få 

konsekvenser på samma sätt som felmedicinering.  

 

Med ovanstående är vi glada över att intraprenaden som handlades 

upp under 2012 ser ut att fungera bra. Vi vill dock påpeka vikten av 

att personalen får rätt utbildning kontinuerligt och att kvalitet och 

säkerhet inom intraprenaden fortlöpande upprätthålls. 

 

Med en så pass liten enhet som kostenheten är, med ca 1350 portioner 

mat per dag fördelat på lunch och middag är det svårt att hålla med 

resurser fullt ut för rutiner kring livsmedelshygien och säkerhet, 

menyplanering, råvaruinköp med mera.  

 

Det finns specialister på matområdet som har detta som sin 

kärnverksamhet. Vi anser därför att innan nästa gång avtalet förlängs 

ska en fördjupad utvärdering av verksamheten genomföras. Vi måste 

vara säkra på att Intraprenaden levererar motsvarande eller bättre 

kvalitet än det som marknaden kan erbjuda.  Om marknaden visar sig 

kunna erbjuda bättre kvalitet till bättre pris så är vi skyldiga våra äldre 

att handla upp detta igen.” 

 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Claes Karlsson (KD) instämde i förslag till beslut från 

(M),(L)(C) samt reservation. 
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§ 8   

Uppföljning inom Omsorgen om personer med 
funktionsnedsättning - Dalens arbetsgrupp och Kombi 
Café och Konferens 

Beslut 
Rapporten godkänns 

  
 
 
 
 
Ärendet 
Avtalsuppföljning har genomförts för Dalens arbetsgrupp och Kombi 

Café och Konferens, dagliga verksamheter, som drivs av VIDA 

Omsorg och Utbildning AB. Verksamheten övergick på entreprenad 

till VIDA Omsorg och Utbildning AB from 2012-04-01. Förlängning 

av avtalet har skett. När nuvarande avtalsperiod går ut 2017-02-28 

övergår verksamheten i egen regi från och med 2017-03-01 i enlighet 

med stadsdelsnämndens tidigare beslut. Förvaltningen bedömer att 

VIDA Omsorg och Utbildning AB till största delen bedriver de 

dagliga verksamheterna Dalens arbetsgrupp och Kombi café, inom 

verksamhetsområdet funktionsnedsättning, i enlighet med gällande 

avtal och anbud. För de avvikelser som framkommit uppmanas 

utföraren att dess åtgärds snarast. Åtgärderna följs upp vid ett 

avstämningsmöte i november 2016. 

  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 maj 2016. 

Dnr 323-2016-1.2.1. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 

Yrkande 
Ordföranden Ulf Walther m.fl. (S). ledamöterna Roger Orwén m.fl. 

(MP), Lars Sterneby (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag. 
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Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M), tjänstgörande 

ersättarna Elisabet Abelson (L), Christina Peterson (C) yrkade bifall 

till eget förslag till beslut. 

 

Reservation 
Vice ordföranden Gustav Johansson, ledamöterna Henrik Virro,  

Erika Wing, tjänstgörande ersättaren Björn Wredberg, alla (M), 

tjänstgörande ersättarna Elisabet Abelson (L), Christina Peterson (C) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget; 

”Att verksamheten ej går över till egen regi 

Att förvaltningen påbörjar upphandling av Dalens arbetsgrupp och 

Kombi Café och Konferens snarast 

 

Dalens arbetsgrupp och Kombi Café och Konferens är en väl 

fungerande verksamhet. Med inga klagomål på verksamheten och 

över 88 % - 92 % nöjda brukare är det en verksamhet vi ska vara 

stolta och glada över. VIDA Omsorg och Utbildning AB gör ett bra 

arbete och har till och med ökat bemanningen med en årsanställd. 

 

Med så pass bra och fungerande verksamhet ska självklart 

verksamheten återigen handlas upp när avtalet går ut. Att göra 

annorlunda är att nedvärdera de ca 90 % nöjda brukare som 

verksamheten faktiskt har.” 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Claes Karlsson (KD) instämde i förslag till beslut från 

(M),(L),(C) 
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§ 9   

Uppföljning inom Omsorgen om personer med 
funktionsnedsättning Bränninge,Stureby,Örby korttidshem 

Beslut 
 

Rapporten godkänns 

 
 
 
Ärendet 
Avtalsuppföljning för Bränninge, Stureby, Örby korttidshem har 

genomförts. Enheterna drivs på entreprenad av Attendo LSS AB 

sedan 2015-02-01. Det är första gången som Attendo följs upp utifrån 

nuvarande avtal och anbud.  Förvaltningen bedömer att Attendo LSS 

AB till största delen bedriver korttidshemmen inom 

verksamhetsområdet funktionsnedsättning i enlighet med gällande 

avtal och anbud.  

Förvaltningen kan konstatera att stadens brukarundersökning för år 

2015 visar på ett mycket gott resultat för Stureby och Örby 

korttidshem. Bränninge korttidshem har förbättrat sitt resultat jämfört 

med år 2014.  Ett fåtal avvikelser har påträffats och utföraren har 

uppmanats att åtgärda dem snarast. Åtgärderna följs upp vid ett 

avstämningsmöte i oktober 2016. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 20 maj 2016. 

Dnr 341-2016-1.2.1. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10   

Inrättande av ny tillfällig förskola på Råbyvägen, Örby – 
inriktningsärende     

Beslut 

1.  Nämnden godkänner i huvudsak förvaltningens tjänsteutlåtande 

 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att uppdra till förvaltningen att 

parallellt med Råbyvägen, utreda alternativa platser i Örby 

 

3. Stadsdelsnämnden uppdrar till förvaltningen att utreda en 

tidigareläggning av utbyggnaden av förskolorna på Ripsavägen 33 

och Ripsavägen 44. 

 

4. Nämnden anför därutöver; 

 

”Behovet av förskoleplatser i Örby ökar. Att kunna tillgodose det 

ökade behovet och samtidigt renovera två förskolor och därigenom ge 

barnen nya fräscha lokaler är positivt.  Dock skulle en tillfällig 

förskola på Råbyvägen innebära stora utmaningar. Platsen för en ny 

förskola, tillfällig eller permanent ska alltid vara säker, såväl för 

barnen som för personalgruppen. Det är därför, precis som 

förvaltningen skriver, viktigt att buller och luftkvalitet mäts innan 

man går vidare med ärendet. Vi vill även att man utreder frågan om 

grundvattennivåerna för att undvika oönskade effekter på befintliga 

byggnader. Dessutom måste angöringsfrågan med smala vägar som 

enda vägar till platsen tas i beaktande. Anses platsen lämplig vill vi 

redan nu i inriktningsärendet påtala att utformningen av lokalerna bör 

anpassas så de kan användas på kvällstid, till t.ex. SFI eller av det 

lokala föreningslivet. När den anvisade platsen är så pass stor finns 

också möjligheter att bygga stimulerande uteyta för barnen.  

 

För att inte påverka framtida exploateringsplaner är det viktigt att en 

tillfällig förskola på Råbyvägen blir just tillfällig och att åtgärder 

vidtas för att på andra sätt möta det ökade behovet av förskoleplatser. 

 

Förvaltningen ska även, parallellt med platsen på Råbyvägen, 

undersöka andra platser i närområdet. Dessa kan till exempel vara 

Utsiktsberget eller Turingeparken där delar av marken används 

sparsamt till rekreation.  
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Permanenta lösningar tenderar att bli mindre kostsamma än tillfälliga. 

Förskolorna på Ripsavägen 33 och 44 har sedan tidigare planerats att 

byggas ut. Därför vill vi att förvaltningen, innan man går vidare med 

placeringen på Råbyvägen, undersöker möjligheten att tidigarelägga 

dessa utbyggnader för att tillgodose behovet av såväl 

evakueringslokal som framtida ökad efterfrågan. Skulle tex 

Ripsavägen 44 kunna utökas med fler avdelningar och större uteyta 

skulle man kunna lyfta den förskolans möjligheter till stimulerande 

lärande samtidigt som fler permanenta förskoleplatser skapas.” 

 
 
Ärendet 

I takt med att Örby växer ökar efterfrågan på förskoleplatser. För att 

klara av barnomsorgsgarantin i framtiden föreslår förvaltningen att en 

ny tillfällig förskola uppförs på Råbyvägen i Örby, med 6-8 

avdelningar. Den tillfälliga förskolan fungerar som evakueringslokal 

för verksamheterna på Vingåkersvägen och Åkerövägen när dessa 

lokaler renoveras och byggs ut.   

Dessutom finns ett behov av ytterligare öppen förskola i Örby. Den 

tillfälliga förskolan på Råbyvägen skulle kunna husera även en öppen 

förskola. Förvaltningen föreslår därför att en ny tillfällig förskola på 

Råbyvägen i Örby utreds vidare. Dessutom ska möjligheterna för en 

öppen förskola i samma lokaler utredas.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 1 juni 2016. 

Dnr 2.6.-349/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förslag till beslut från (M)  

 

Yrkande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M) yrkade med biträde av 

en enligt nämnd bifall till eget förslag till beslut. 
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§ 11  

Föreningsbidrag VT-2016 till föreningar som arbetar med 
barn och ungdomar i Enskede-Årsta-Vantör 

Beslut 
 

1. Nämnden beviljar helt eller delvis bidrag till följande 

föreningar 

 

 

Enskede Idrottsklubb beviljas bidrag med 20 000 kronor för 

sommaraktiviteten Italia Camp. Del av ansökan avslås med 15 000 

kronor då förvaltningen bedömer att en stor del av 

sommaraktiviteterna endast kommer klubbens redan befintliga 

medlemmar till godo.   

 

Somaliska föreningen i Stor Stockholm beviljas bidrag med 10 

000 kronor som ett stöd till föreningens föräldravandring. Del av 

ansökan avslås med 40 000 kronor då beräknade kostnader inte 

finns specificerade och gör ansökan svår att bedöma. 

 

Föreningen Stacken beviljas bidrag med 8 000 kronor för inköp 

av teater Bambinos föreställning Nicke Nyfiken. Del av ansökan 

avslås med 60 000 kronor då inköp av diverse köksutrustning 

regleras av ett separat avtal med förvaltningen. 

 

Vantörs musik och kulturförening beviljas bidrag med 65 0000 

kronor för inledande bygge av musikstudio. Del av ansökan avslås 

med 52 040 kronor då förvaltningen vill avvakta med ekonomiskt 

stöd för ytterligare teknisk utrustning etc. till dess att denna nya 

förening hunnit konsolideras något, samt att de fysiska 

förutsättningarna för att börja bedriva musik- och 

kulturverksamhet är klara. 

 

Bandhagens scoutkår beviljas bidrag med 29 000 kronor för 

subventionering av resa och lägervistelse för barn och ungdomar, 

samt för förvaringsutrustning. Ansökan avslås med 27 000 kronor 

då riktlinjer för föreningsbidraget inte täcker föreningars inre 

administration. 
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2. Nämnden avslår helt, med hänvisning till gällande riktlinjer, 

ansökningar från följande föreningar 

 

 

 SATA 

 Rågsveds Idrottsklubb 

 Boxningsklubb Rågsved 

 Ung, motiverad och ambitiös 

 Boxningsklubben Dalen. 

 

 

 

Ärendet 

Enligt stadsdelsnämndens riktlinjer för föreningsbidrag kan nämnden 

bevilja ekonomiskt bidrag till föreningar och organisationer vars 

verksamhet kompletterar och stödjer nämndens ordinarie verksamhet. 

Enligt riktlinjerna ges bidrag endast till organisationer som verkar för 

att främja demokrati, mänskliga rättigheter, integration och 

jämställdhet samt att motverka rasism och diskriminering. I ärendet 

redogörs för inkomna ansökningar avseende verksamhet för förskola 

och fritid samt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 11 maj 2016. 

Dnr 5.4.-259/2016                

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12   

Företagarråd i Enskede-Årsta-Vantör             

Beslut 
Förvaltningen får i uppdrag att inleda arbete med ett nytt upplägg för 

stadsdelens företagarråd från och med hösten 2016. 

 
 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden inrättade 2007 ett företagarråd i syfte att bidra till 

att stadsdelen ska vara en attraktiv plats för boende, företag och 

besökare. År  2016 uppdrogs till förvaltningen att se över arbetet med 

företagarrådet i syfte att öka intresset från det lokala näringslivet. 

Förvaltningen föreslår ett nytt upplägg på företagarrådet med fyra 

möten per år varav tre har en mer lokal karaktär och prägel för 

Enskede, Årsta respektive Vantör. Det fjärde mötet anordnas som ett 

större event med fokus på hela stadsdelsområdet. Detta nya upplägg 

påbörjas hösten 2016. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 3 maj 2016 

Dnr 302-2016-1.2.5.  
 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 13   

Ansökan från polisen om utökat alkoholförtäringsförbud i 
Slakthusområdet     

Beslut 

Stadsdelsnämnden avslår ansökan från polisen  

om hemställan hos kommunfullmäktige om ändring i lokala 

ordningsföreskrifter om utökat alkoholförtäringsförbud i 

Slakthusområdet.  

 

 
Ärendet 

Lokalpolisen Globen har lämnat in en ansökan om ändring av 

Stockholms stads lokala ordningsföreskrifter för att utöka det område 

där det är förbud att förtära alkohol till att omfatta hela 

Slakthusområdet från fredag kl. 19.00 till måndag kl. 07.00. 

I Stockholms stads lokala ordningsföreskrifter regleras bl.a. förbud 

mot förtäring av alkohol på offentlig plats. Det är stadsdelsnämnden 

som ska göra en hemställan till kommunfullmäktige om ändringar i de 

lokala ordningsföreskrifterna om utökat 

alkoholförtäringsförbudsområde. Kommunfullmäktige har i tidigare 

beslut lagt stor vikt vid om kringboende störs, om barn och ungdomar 

vistas i området och om medborgare i allmänhet störs av 

alkoholförtäringen. Med anledning av att ingen av ovan nämnda 

faktorer föreligger i Slakthusområdet bedömer förvaltningen att 

nämnden inte i dagsläget ska hemställa hos kommunfullmäktige om 

ändring i den lokala ordningsstadgan. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 25 maj 2016 

Dnr 1.1.– 345/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Ulf Walther m.fl. (S), ledamöterna Roger Orwén (MP), 

Lars Sterneby (V) lämnade till protokollet följande uttalande; 

”Vår utgångspunkt är att polisen vet bäst vad som krävs för 

brottsbekämpning. Polisen har också stor erfarenhet av att arbeta med 
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fylleri. Därför är det viktigt att noga överväga en sådan ansökan som 

den som polisen har kommit in med. Samtidigt är det också viktigt att 

utgångspunkten i samhället är att medborgarna får röra sig fritt och 

göra det som dom själva vill. Detta innefattar att dricka alkohol på 

allmän plats.  

 

Förbud på allmän plats av olika slag bör enligt vår mening bara 

tillämpas när situationen är tillräckligt allvarlig och andra möjliga 

åtgärder till lösning har uttömts. I fråga om polisens ansökan tycker vi 

den lämnar flertalet frågetecken som gör att den inte kan skickas 

vidare. Som förvaltningen pekar på bor inga människor som kan 

störas i Slakthusområdet. Det verkar inte vara fler än två krogar som 

är drabbade. Redan i dag råder alkoholförbud kring arenorna.  Det går 

inte att veta om förfestandet skulle upphöra om alkoholförbudet 

utökas, eller om förfestandet bara skulle flytta längre bort tidigare på 

kvällen men sedan ändå uppstå på samma krogar. Stök kring arenorna 

vid evenemang skulle kunna vara ett bra argument för ett förbud, men 

ansökan är begränsad till helger trots att evenemang sker hela veckan, 

därför känns det inte konsekvent på den punkten. Vi vet inte heller 

vilka åtgärder som har vidtagits för att stävja de problem som 

redogörs för och varför de inte har varit framgångsrika. Ansvaret att 

hålla ordning på sina gäster faller tungt på den med 

utskänkningstillståndet.  

 

Vid en samlad bedömning av ansökan kan vi därför inte se att behovet 

av ett förbud står i förhållande till det ingrepp som ett förbud skulle 

medföra för medborgarna.” 
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§ 14   

Överenskommelse med Fryshuset   

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner IOP-överenskommelse med 

Fryshuset. 

 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att ingå 

överenskommelsen 

 

3. Stadsdelsdirektören ges i uppdrag att fatta de beslut som krävs för 

överenskommelsen ska fylla sitt syfte, såsom beslut om att 

godkänna styrgruppens förslag på åtgärder och om förändring av 

verksamheten under den tid stadsdelsnämnden beslutar att 

överenskommelsen ska gälla 

 
Ärendet 

IOP, Idéburet Offentligt Partnerskap, är ett partnerskap mellan en eller 

flera idéburna organisationer och den offentliga sektorn.  

I projektet Samverkan Östberga samverkar idag 

stadsdelsförvaltningen med Svenska bostäder, Trafikkontoret, SISAB, 

Utbildningsförvaltningen, Kulturförvaltningen, 

Stadsbyggnadskontoret, Omsorgsborgen (fritidsgård på entreprenad) 

och Polisen.  Ett avtal med Fryshuset förstärker ytterligare stadens 

insatser för att uppnå målet om Östberga som en attraktiv och trygg 

del av staden att bo och verka i. Förvaltningen föreslår att nämnden 

godkänner IOP-avtal med Fryshuset. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 9 juni 2016. 

Dnr 1.2.5.-366/2016. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 15   

Kostnader och kompetensbehov i samband med 
återtagande av verksamhet i egen regi – svar på skrivelse 
från (M), (L) 

Beslut 
Stadsdelsnämnden återremitterar ärendet till förvaltningen för 

komplettering enligt nedan; 

  

”Vid tidigare diskussioner med förvaltningen har det framkommit att 

antalet egen regi-anbud och antalet återkommunaliseringar lett till 

behov av nyanställning i såväl personalgrupper som i ledningen. 

Kompetens kring egen regi-anbud och upphandlingar har saknats, 

hette det då. Nu får vi istället svaret att beredskap finns inom 

avdelningarna, något som motsäger den informationen vi tidigare fått.  

 

Vi ställde i vår skrivelse en konkret fråga om kostnadsökningar men 

den enda siffran förvaltningen ger är en engångskostnad på 1,5 

miljoner i samband med ett återtagande. Avseende egen regi-anbuden 

redovisas inga siffror, trots att vi tidigare fått muntlig information från 

förvaltningen om relativt omfattande arbete med upprättande av 

anbuden. Vi tror att förvaltningen kan ta fram vilka kostnader som ska 

kopplas till anbuden, men att majoriteten inte vill visa de faktiska 

kostnaderna för deras kostnadsdrivande politik.” 

 

Ärendet 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2016-04-14 överlämnades en 

skrivelse till förvaltningen från Gustav Johansson, m.fl. (M) och  

Peter Backlund (L) med frågor om kostnader för verksamheter som 

återtas i egenregi och för egen regi anbud samt hur kompetensbehovet 

i samband med övergång till egen regi ska säkerställas. Förvaltningen 

besvarar skrivelsen med redogörelse över kostnader för övertagande 

av verksamheter i egen regi. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 maj 2016. 

Dnr 1.1.-261/2016 

  
Beslutsgång 
Ordföranden ställde först fråga om återremiss och fann att nämnden 

beslutat att återremittera ärendet. 
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Yrkande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M) yrkade med biträde av 

en enig nämnd, återremiss av ärendet. 
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§ 16  

Ärendetillströmning till socialtjänsten- svar på skrivelse 
från (M),(L) 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelse från Gustav Johansson m.fl. (M) och Peter Backlund 

(L). 

 
 
 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden hade efter skrivelse från vice ordföranden Gustav 

Johansson m.fl.(M), ledamoten Peter Backlund (L) uppdragit till 

förvaltningen att besvara frågor om den ökade ärendetillströmningen 

till socialtjänsten och förvaltningens möjligheter till dels ett 

stadscentralt ramavtal för bemanning av socialsekreterare dels hur 

förvaltningen ser på möjligheten till stadsövergripande grundlig 

genomlysning av socialsekreterares arbetssituation. Förvaltningen har 

arbetat intensivt med att förbättra arbetssituationen för 

socialsekreterare samt med att se över ekonomiska besparingar där det 

är möjligt. Detta arbete fortsätter under året med hög prioritet och 

bedöms underlättas av den handlingsplan staden har gjort samt de 

åtgärder som vidtas från staden centralt i syfte att underlätta för de 

olika förvaltningarna.  Förvaltningen ser positivt på ett stadscentralt 

ramavtal för bemanning av socialsekreterare.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 26 maj 2016. 

Dnr 1.1.-260/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 17  

Gemensam upphandling av ramavtal för inhyrning av 
socialsekreterare och biståndsbedömare 

Beslut 
 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att delta i den gemensamma 

upphandlingen av ramavtal för inhyrning av socialsekreterare och 

biståndsbedömare. 

 

2. Stadsdelsnämnden ger förvaltningschefen vid serviceförvaltningen 

rätt att genomföra ovanstående upphandling i enlighet med 

tjänsteutlåtandet. 

 

 

 

 

Ärendet 

Staden saknar idag ramavtal för inhyrning av socialsekreterare och 

biståndsbedömare och behovet av dessa yrkeskategorier är stort. I 

detta ärende föreslås att Serviceförvaltningen ansvarar för att 

genomföra upphandlingen med stöd av utsedda kontaktpersoner i de 

stadsdelar som deltar i upphandlingen. Beräknad kostnad är 200 

timmar till en fastställd taxa till 840 kronor per timme. 

Serviceförvaltningen debiterar de deltagande nämnderna enligt 

principen totalsumman dividerat med antal deltagande. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 27 maj 2016. 

Dnr 319-2016-2.2.2. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 18   

Återrapportering av utvecklingsmedel 

Beslut 
Nämnden godkänner rapporten som redovisning till Socialstyrelsen 

 
 
 
 
 
Ärendet 

Återrapporteringen avser beviljat belopp om 2 000 000 kronor, varav 

550 000 kronor förts över till 2016, som Socialstyrelsen beviljat 

stadsdelarna i syfte att kvalitetsutveckla arbetet inom området våld i 

nära relationer. De beviljade medlen har varit avsatta för att arbeta 

med våldsutsatta kvinnor och barn, behandlingsinsatser för 

våldsutövare samt för arbete med andra åtgärder. De 550 000 kronor 

som förts över till 2016 har främst avsatts för lönekostnader och köpta 

tjänster och utbildningar. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 26 maj 2016. 

Dnr 2.1.-104/2015 

  

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 19   

Revisorernas  Årsrapport  2015, yttrande till 
stadsrevisionen 

Beslut 
1. Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande och översänder det som svar 

till Stadsrevisionen. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart 

 
 
Ärendet 
Den kommunala revisionen är fullmäktiges kontrollinstrument för att 

granska den verksamhet som bedrivs i nämnder och bolagsstyrelser.   

Stadsrevisionen har granskat Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

och bedömer att nämnden i allt väsentligt har bedrivit verksamheten 

på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande 

sätt. Nämndens interna kontroll bedöms ha varit tillräcklig. 

Räkenskaperna bedöms i allt väsentligt vara rättvisande. 

Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner tjänsteutlåtandet som 

svar till stadsrevisionen.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 22 maj 2016. 

Dnr 289-2016-1.4.      

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl.(M), tjänstgörande ersättarna 

Elisabet Abelson (L), Christina Peterson (C) 

”Det finns en del att glädja sig åt i revisorernas årsrapport, men också 

en del som föranleder kritik och en del som behöver förtydligas. 

Glädjande är t ex att den ekonomiska styrningen och uppföljningen får 

bra kritik. 

Vi har från Alliansens sida tidigare ställt frågor och riktat en del kritik 

kring verksamhetsmål och måluppfyllelse. Även revisorerna framför 

kritik på detta område. Revisorerna menar att fyra till av nämndens 

verksamhetsmål uppfylls delvis istället för helt och förklarar också 

varför. Förvaltningen försvarar sig å andra sidan i kommentarer 
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avseende revisorernas kritik och hur man i sin tur räknat fram sina 

resultat. Det är djupt olyckligt att utrymme finns för så vitt skilda 

tolkningar av måluppfyllelsen. Vi menar att det förringar värdet av att 

använda verksamhetsmål som är så uppenbart svåra att mäta. Även 

om förvaltningen nu framför att man kommer att arbeta för att 

förtydliga verksamhetsmål och måluppfyllelse, är vi skeptiska till att 

man lyckas. Den förklaring som avser t ex målet om en attraktiv 

arbetsgivare och att det uppfylls helt, förtydligar inte hur man kan 

komma fram till detta när sjukskrivningstalen samtidigt ökar. Vi 

kommer att med stort intresse följa förvaltningens arbete med att 

förtydliga mål och måluppfyllelse framöver. 

 

Det finns en del annan kritik också från revisorerna som är viktig, t ex 

felaktigheter vid en direktupphandling i samverkan med 

servicenämnden. Vi ser gärna att förvaltningen i tjänstutlåtandet gör 

fylligare kommentarer om revisorernas kritik.” 

 

 

Ersättaryttrande 
Ersättarna Claes Karlsson (KD) instämde i det särskilda uttalandet 

från (M),(L). 

 

 



 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
2016-06-16 

Nr 7/2016 
Sida 29 

 

Justerare Utdragsbestyrkande 
 
 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Box 81, 121 22 Johanneshov 
Slakthusplan 4, Tfn: 08-508 14 000, e-post: eav@stockholm.se 

§ 20   

Samråd om 220 kV luftledning mot Nacka och Högdalen – 
svar till Svenska kraftnät   

Beslut 
1. Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar till Svenska 

kraftnät  

 

2. Paragrafen justeras omedelbart 

 
Ärendet 

Svenska kraftnät planerar en 220 kV luftledning mellan befintlig 

ledning mot Nacka och transformatorstationen i Högdalen. 

Stadsdelsnämnden har fått möjlighet att lämna synpunkter på 

utbyggnadsförslaget. Förvaltningen är positiv till förslaget men 

poängterar vikten av att närliggande naturmiljöer beaktas under 

konstruktion- och driftsfas. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 16 maj 2016. 

Dnr 317-2016-1.5.1.     

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
En enig nämnd lämnar följande uttalande 

”Att ersätta högspänningsluftledningar med nedgrävda 

underjordsledningar är policy sedan flera år i Stockholm. Policyn 

syftar till att förbättra miljön samt att frigöra mark för byggnation. 

 

Att bygga nya 220 kV luftledningar är en lösning som försämrar 

miljön och minskar möjligheterna till framtida markexploatering. 

Inom det föreslagna området finns flertalet olika aktörer och 

tillgången till mark är begränsad. En luftledning skulle försvåra 

utbyggnaden av flera samhällsnyttiga funktioner.” 

 

Ersättaryttrande 
Ersättarna Claes Karlsson (KD), instämde i det särskilda uttalandet. 
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§ 20.1 
 
Samråd angående 400 kV luftledning mellan Örby och 
Snösätra - svar till Svenska kraftnät   

Beslut 
1. Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar till Svenska 

kraftnät  

 

2. Paragrafen justeras omedelbart 

 
Ärendet 
Svenska kraftnät planerar en 400 kV-växelströms markkabel mellan 

befintlig terminalplats Örby till en planerad station vid Snösätra. 

Totalt 4,7 km lång inom Stockholm stad. Förvaltningen är över lag 

positiv till att elinfrastrukturen utvecklas i Stockholmsområdet men 

ser att den planerade kabeln har en viss negativ inverkan på de 

ekologiska värdena ibland annat Trollesundsskogen samt 

Hanvedenkilen. Förvaltningen efterfrågar därför stor aktsamhet under 

konstruktion och drift av anläggningen samt att åtgärder genomförs 

för att minimera den riskerade negativa inverkan på djur- och växtliv. 

  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 8 juni 2016. 

Dnr 1.5.1.-382/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 21  

Utveckling av hemtjänst – ”Rapport om utvecklingen av 
hemtjänst” – svar till kommunstyrelsen 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på remissen av ”Rapport om utveckling av 

hemtjänst” till kommunstyrelsen 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

I januari 2014 infördes ett nytt ersättningssystem inom hemtjänsten 

och i samband med det började utförare registrera utförd tid i 

dokumentationssystemet ParaGå. Äldrenämnden har fått i uppdrag att 

utvärdera det nya ersättningssystemet och att hitta ett sätt att öka 

inflytandet för de äldre inom hemtjänsten. Utredningen presenteras i 

en rapport ”Rapport om utveckling av hemtjänst” – Mars 2016. 

Stadsdelsförvaltningen instämmer i stort i det utredningen kommit 

fram till och ser bland annat positivt på strävan efter att öka den 

enskildes inflytande över sina insatser samt att förbättra samverkan 

runt den äldre.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 maj 2016. 

Dnr 237-2016-1.5.1.    

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 22   

Tillfälliga asylboenden, motion av Stina Bengtsson (C) – 
svar till kommunstyrelsen 

Beslut 
 

1. Nämnden avstyrker motionen 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart 

 

 

Ärendet 

Till stadsdelsnämnden har för yttrande översänts en motion av  

Stina Bengtsson (C) med förslag att kommunfullmäktige ger 

ansvariga nämnder i uppdrag att skyndsamt återkomma till 

kommunstyrelsen med konkreta förslag på var tillfälliga asylbostäder 

snabbt kan sättas upp samt att arbeta aktivt för att skapa 

förutsättningar för grundläggande närservice, tillräckliga 

kommunikationer och säkra social trygghet i angivna områden. 

Förvaltningen anser att bostadsfrågan för flyktingar är viktig och 

behöver prioriteras. Förvaltningen kan däremot inte se att det inom 

ramen för stadsdelsnämndernas uppdrag är möjligt att inom ordinarie 

uppdrag och budget skapa särskilda bostäder för asylboenden. 

Förvaltningen föreslår att motionen avstyrks. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 30 maj 2016. 

Dnr 1.5.1.-193/2016       

  

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag 

 

Yrkanden 
Ordföranden Ulf Walther m.fl.(S), ledamöterna Roger Orwén (MP), 

Lars Sterneby (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

Tjänstgörande ersättaren Christina Peterson (C) yrkade bifall till eget 

förslag till beslut. 
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Reservation 
Tjänstgörande ersättaren Christina Peterson (C) reserverade sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget; 

”Att bifalla motionen. 

I övrigt anföra att: 

I en värld där 60 miljoner människor är på flykt behöver vi alla ta 

ansvar och hitta flexibla lösningar för att fler dels ska kunna få skydd, 

dels ska kunna få bästa möjliga start på sitt nya liv. 

I en stad som Stockholm, där bristen på arbetskraft är stor på många 

områden, är det extra viktigt att nya invånare får möjlighet att snabbt 

kunna komma in i samhället och kunna bidra till den gemensamma 

välfärden. Därför behöver också Stockholm som stad anpassa sitt 

arbete efter given situation, även om det innebär att gå utöver de krav 

som lagstiftning och andra regelverk fastställer.  

För att möjliggöra för människor att få en så bra start som möjligt på 

sitt liv i Sverige behöver staden ge möjligheter för en tidig etablering. 

Många av de människor som befinner sig i asylprocessen kommer att 

få uppehållstillstånd och stanna i Sverige. Därför behöver 

etableringsprocessen komma igång redan innan asylbeskedet har 

kommit. Det är bra för dem som söker asyl och det är rent krasst 

också ekonomiskt fördelaktigt för såväl kommun som stat. 

Centerpartiet menar därför att Stockholms stad ska inleda ett 

samarbete med Migrationsverket i syfte att få människor som under 

asylprocessen lever i Stockholm att stanna i staden även efter att de 

har fått asyl. På så sätt avbryts inte etableringsprocessen när en person 

går från status asylsökande till status nyanländ.  

I detta arbete är självklart boendet en viktig del. Finns det inte 

bostäder kan människor inte heller stanna. Och för att boendet ska 

fungera krävs också en väl utbyggd infrastruktur i anslutning till 

bostäderna. Därför är denna motion viktig och relevant för en stad 

som Stockholm.” 
 

 

 

 

 



 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
2016-06-16 

Nr 7/2016 
Sida 34 

 

Justerare Utdragsbestyrkande 
 
 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Box 81, 121 22 Johanneshov 
Slakthusplan 4, Tfn: 08-508 14 000, e-post: eav@stockholm.se 

§ 23   

Serveringstillstånd för Café Pihl´s Palats, Stureby –  
svar till socialförvaltningen  

Beslut 
1. Nämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd i 

restaurangen måndag till söndag kl. 11:00 till 21:00. 

 

2. Nämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd på 

uteserveringen måndag till söndag 11:00 till 20:00 

 

3. Paragrafen justeras omedelbart 

 

 

Ärendet 
Café Pihl´s Palats i Stureby har ansökt om serveringstillstånd i 

restaurangen måndag till söndag kl. 11:00 till kl. 21:00 och på 

uteserveringen måndag till söndag kl. 11:00 till 20:00. Ansökan har 

för yttrande översänts till stadsdelsnämnden. Förvaltningen föreslår att 

ansökan tillstyrks. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 24 maj 2016. 

Dnr 1.5.2.-252/2016             

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 24   
 
Anmälningsärenden 

 

Beslut 
 

Anmälningsärendena läggs till handlingarna 

 

A. Förteckning över inkomna protokoll, skrivelser m.m. 

B. Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde, 2016-06-15 

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor2016-06-13 

C. Protokoll från Förvaltningsgruppen 2016-06-07  

D. Balanslista över nämndens uppdrag och skrivelser till 

förvaltningen  
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§ 25   

Nämndens frågor 

Beslut 
Nedanstående skrivelse överlämnas till förvaltningen för beredning. 

  

Skrivelse om klotter och nedskräpning  
Gustav Johansson m.fl.(M) 

   
”Den rödgrönrosa majoriteten har sedan tillträdet sänkt ambitionerna 

för klotter och nedskräpning i Stockholms stad. Moderaterna är 

kritiska, och efterlyser högre ambitioner för renhållningen 

i Stockholm. 

Problemen med nedskräpning, klotter och att papperskorgar inte töms 

har förvärrats sedan maktskiftet. När det gäller klotter så konstaterar 

trafikkontoret även att det är en faktisk ökning av klotter.  Det är 

anmärkningsvärt att anmälningarna i staden har ökat samtidigt som 

stockholmarnas betyg över renhållningen har sjunkit. En snygg stad är 

en trygg stad. Därför bör dessa frågor tas på stort allvar. 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor: 

 

 

Vad finns det för konkreta planer på att komma tillrätta med 

nedskräpning och klotter i Enskede-Årsta-Vantör? 

Är behovet av papperskorgar i stadsdelens parker och offentliga rum i 

fullgod överensstämmelse med det skräptryck som uppstår eller ser 

stadsdelsförvaltningen behov av fler papperskorgar?” 
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§ 25.1 
 
Fyllnadsval till sociala delegationen 

Beslut 
 

Stadsdelsnämnden utser Elisabet Abelson (L) till ledamot i sociala 

delegationen från och med den 25 augusti efter Peter Backlund som 

från och sammanträdet den 25 augusti avsäger sig uppdraget som 

ledamot i sociala delegationen. 

 

Ärendet 
Förvaltningen föreslår att nämnden utser en ny ledamot,  

Elisabet Abelson (L) till den sociala delegationen efter 

Peter Backlund (L). 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 16 juni 2016. 

Dnr 1.1.-411/2016. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 26   

Stadsdelsdirektörens information 

Under stadsdelsdirektörens information redogjorde personalchefen 

Kersti Tagesson för den ökade sjukfrånvaron i stadsdelen och 

redovisade handlingsplan med åtgärdsförslag där bland annat 

enheterna får extra stöd i rehabiliteringsärenden.  

 

Nämnden tackade för informationen. 

 

Stadsdelsdirektören Lena Lundström Stolts tackade nämnden för ett 

gott samarbete och önskade En Glad Sommar. 
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